
Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K  št. 17/14 

seje Izvršnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 5. 11. 2014 ob 15.00, ki je potekala v sejni sobi IJS. 

Prisotni: D. Bašnec, K. Ernestl, C. Filipič, Z. Jernejc, G. Kramberger, T. Martun, J. Pungerčar, M. Štraus, G. Tavčar. 

Odsotnost zaradi službenih obveznosti, dopusta ali bolniške odsotnosti so opravičili: R. Bevc, I. Falnoga, A. Fekonja, 
M. Gams, M. Koželj, R. Pergarec, T. Ručigaj, I. Zajc. 

Seje se je udeležil tudi sindikalni zaupnik, nečlan IO, B. Črnič, drugi, B. Žefran, pa je svojo službeno odsotnost opravičil. 

  
  
1.            Potrditev točk dnevnega reda, pregled zapisnika seje z dne 24. 9. 2014 
  
Potrdili smo točke dnevnega reda, pregledali zapisnik št. 16/14 seje z dne 22. 10. 2014, vendar ga zaradi 
nesklepčnosti nismo potrdili. Nekaj članov je tudi prišlo na sejo nekoliko kasneje. Člani IO SVIZ/IJS se bodo o končnem 
zapisniku izjasnili po elektronski pošti. 
  
2.            Tekoče zadeve 

  
a) Jože Pungerčar je poročal, da so se 3. novembra na svoji prvi seji v mandatnem obdobju 2014–2018 sešli 

članice in člani predsedstva Sindikalne konference visokega šolstva in znanosti (SK VŠZ) SVIZ. Obravnavanih je bilo 
več točk. 
Med drugim so obravnavali poziv ministrice za VŠZ,  naj SVIZ  Slovenije izbere člana, ki bo aktivno sodeloval v »Svetu 
RS za visoko šolstvo«. Izmed treh predlaganih kandidatov je bil za to funkcijo izbran in potrjen predsednik  SK VŠZ, 
doc. dr. Danilo Korže z Univerze v Mariboru, zaposlen na Fakulteti za elektrotehniko, računalništvo in informatiko. 
Prav tako so sindikalne na omenjeni seji potrdili dodatnega predstavnika visokega šolstva in znanosti v GO SVIZ, in 
sicer Jožeta Pungerčarja. Menimo, da je za nas prednost, da imamo v GO SVIZ dva člana (poleg njega iz SVIZ/IJS še 
Igor Zajc).      Na seji so bila v ospredju tudi aktualna vprašanja, povezana z napovedanimi vladnimi varčevalnimi 
ukrepi, priprava novega Zakona o visokem šolstvu in Zakona o raziskovalni dejavnosti ter aktivnosti, ki spremljajo 
priprave na bližajoči se 9. kongres SVIZ. Glavni tajnik SVIZ Slovenije, Branimir Štrukelj, je članom predstavil pogoje in 
stališča sindikata do vlade, ki naj bi bili čim bolj ostri, vendar ne za vsako ceno, da vlada ne bi sprejemala interventnih 
zakonov, kar bi naš položaj lahko le še poslabšalo. 
  
Sklep: IO SVIZ/IJS podpira naše pogajalce, da se vladi, ki prihaja s predlogi, kot so: zniževanje mase plač v letu 2015 
za 3 %, različnih dodatkov, dodatno nižanje števila zaposlenih, zviševanje normativov in podobno, čim bolj uprejo, 
saj ne pristajamo na nadaljevanje znižanja plač in slabših delovnih pogojev brez napredovanj in delovne uspešnosti. 

  
b) Prejeli smo obvestilo GO SVIZ, da je za ponedeljek, 10.11.2014 ob 11.00, pred stavbo vlade na 

Gregorčičevi cesti, napovedan protest. Vsi slovenski sindikati (tj. njihove konfederacije) bodo protestirali proti 
razprodaji državnega premoženja. Vsak območni odbor mora zagotoviti udeležbo vsaj 20 udeležencev iz vrst 
sindikalnih članov. Tudi mi bomo pozvali članstvo, da se protestov udeležijo, če le lahko, a tako, da delovni proces 
zaradi tega ne bo trpel. Z naše ustanove moramo zagotoviti vsaj nekaj članov, ki se bodo poleg ostalih sindikalnih 
predstavnikov napovedanega protesta udeležili. 

  
c) V ponedeljek, 3. 11. 2014, smo se sestali K. Novak, R. Gruden, M. Štraus, G. Kramberger in J. Pungerčar s 

predstavnikom Prve osebne zavarovalnice, d. d., prokuristom M. Ekartom, katerega smo z obžalovanjem obvestili o 
nameri našega vodstva, da IJS s 30. 11. 2014 prekinja pogodbo o kolektivnem dodatnem vplačevanju v II. pokojninski 
steber za svoje delavce. Glede na dejstvo, da Računsko sodišče zahteva prekinitev kolektivnega prostovoljnega 
dodatnega pokojninskega zavarovanja (PDPZ) z 22. 12. 1014 in glede na dejstvo, da s 30. 11. 2014 naša ustanova s 



Prvo pokojninsko zavarovalnico d.d. prekinja pogodbo, je delavcem trenutno edina alternativa, da zneske vplačujejo 
individualno iz svoje neto plače, torej sami (če želijo in zmorejo). 

Ne glede na odpoved pogodbe, za katero upamo, da bo le začasna, pa želimo, da se s prekinitvijo pogodbe 
Prva osebna zavarovalnica zaveže, da imamo tudi v bodoče (v kolikor bomo ponovno vzpostavili vplačevanje 
kolektivnega pokojninskega zavarovanja s strani delodajalca) enake ali boljše pogoje, kot jih imamo sedaj (nižje 
vstopne, izstopne in upravljavske stroške), še vedno tudi želimo nadzorno funkcijo našega člana v njihovih upravnih 
odborih in da nas redno, kot doslej, obveščajo o letnih donosih zavarovalnice. Pogoji so za vse delavce IJS enaki. 

  
Sklep: Trije člani IO, G. Kramberger, I. Zajc in J. Pungerčar, ter Metka Štraus bodo s strani SVIZ/IJS poskrbeli za 
ustrezen pisni dogovor Instituta »Jožef Stefan« s Prvo osebno zavarovalnico. 

  
  

3. Kolektivno prostovoljno dodatno pokojninsko zavarovanje 
  

Danes, 5. 11. 2014, dopoldne smo se ponovno sestali s pravnikom D. Baukom, direktorjem IJS, J. Lenarčičem, 
in  nekateri člani sindikata SVIZ/IJS. Za sodelovanje z D. Baukom smo se dogovorili že na našem sestanku na sedežu 
SVIZ-u 29. septembra, kar nam je kot pomoč s strani SVIZ-a ponudil B. Štrukelj. D. Bauk nam je pomagal pripraviti 
prizivni dopis o našem nestrinjanju z mnenjem  Računskega sodišča o prekinitvi kolektivnega PDPZ, saj menimo, da 
je njihovo mnenje pravno sporno in zrelo za pritožbo in presojo na Ustavnem sodišču Republike Slovenije. Če ne 
bomo uspeli na drugačen način, si vsekakor želimo, da se naša pritožba v končni fazi nadaljuje in rešuje na ustavnem 
sodišču. 

Dogovorili smo se, da bo sindikat SVIZ/IJS (gre torej za naš predlog) skušal vplivati na spremembo 
ustanovnega akta IJS (tj. Odloka o preoblikovanju IJS v javni raziskovalni zavod) iz leta 1991. Dopolnili bi člen, ki bi 
dovoljeval, da se del lastnih sredstev (presežek prihodkov nad odhodki), pridobljenih na trgu, nameni zaposlenim v 
obliki kolektivnega dodatnega pokojninskega zavarovanja delavcem. Direktor se s predlogom načeloma strinja. Dopis 
bomo naslovili na direktorja in ga prosili, da o naši nameri seznani UO IJS, na katerega podporo računamo. Prav tako 
se želimo sestati z novo ministrico na MIZŠ, dr. Stanislavo Setnikar Cankar, ali pristojnim sekretarjem, da ji/mu zadevo 
predstavimo, saj spremembe ustanovnih aktov javno raziskovalnih institutov potrjuje vlada RS. 
  
4. Solidarnostna pomoč 
  
V letošnjem letu smo imeli za nepovratna solidarnostne pomoči namenjenih 2.400 EUR. S sredstvi smo pomagali že 
8 članom in s tem presegli v ta namen predvidena sredstva zato posegli v nerazporejena sredstva. 
V mesecu oktobru smo prejeli tri prošnje za dodelitev solidarnostne pomoči. Ena oseba je zaprosila za nepovratna 
solidarnostna sredstva zaradi hude bolezni in težke materialne stike, v kateri se je družina nenadoma znašla. Prisotni 
so se z dodelitvijo pomoči strinjali, ostale člane IO SVIZ/IJS bomo za mnenje pozvali po elektronski pošti. 
Dvema osebama, ki jima je vremenska ujma, zadnje poplave, povzročila veliko materialno škodo v njihovih bivalnih 
prostorih, smo pomagali tako, da smo zaprosili delodajalca – IJS, da nakaže nepovratna sredstva iz naslova 
solidarnostnne pomoči. Institut je delavcema, ki sta hkrati člana sindikata in s tem upravičena za 20 % višjo 
solidarnostno pomoč, sredstva tudi dodelil. Prav tako bomo za nepovratna solidarnostna sredstva zaprosili OO SVIZ 
Ljubljana in okolica, da se članoma, v kolikor je to le mogoče, pomaga. Pri takšnih nakazilih je potrebno biti pazljiv, 
da višina skupne finančne nepovratne pomoči ne preseže zneseka 1.252 EUR, ki je še neobdavčen. V primeru, da 
posameznik prejme višji znesek od zakonsko določenega, se le-ta obdavči in posameznik lahko zapade celo v višji 
dohodninski razred, kar pomeni višjo stopnjo davčne obremenitve. 
  
5.   Razno 
  
a)             Božično-novoletno obdarovanje otrok zaposlenih na IJS 
Priprave na božično-novoletno obdarovanje otrok vseh zaposlenih delavcev na IJS že potekajo. Na pobudo staršev 
smo se na zadnji seji odločili, da bomo med starši izvedli anketo, v kateri trgovini bi imeli bon za izbiro darila za 
svojega otroka. Starši, ki so imeli na voljo, da izberejo med dvema trgovinama, Baby Center in Mueller, so se večinsko 
odločili za nakup darila v trgovini Mueller. V naslednjih dneh se bomo s trgovcem dogovorili, kako natančno naj 
poteka izbira daril, vsekakor pa bo podobno, kot je bilo doslej. Starši, ki se bodo odločili za bon, bodo v določenem 



terminu kupili darilo, ga pustili v trgovini, kjer ga bo trgovec zavil, opremil z imenom in priimkom otroka ter ga na 
določen datum pripeljal na Institut. Otroci staršev, ki se ne bodo odločili za bon, bodo prejeli darilo, primerno starosti 
otroka, tako kot vsako leto doslej. 
  
 

 
b)            Jesenski izlet na Kras v novembru 
  
Kljub temu, da smo podaljšali termin za prijavo na drugi letošnji, jesenski, enodnevni izlet, tokrat na Kras, se je doslej 
prijavilo le 19 oseb. Čakamo še nekaj prijav, saj se ljudje ne morejo odločiti, da bi šli na izlet, ker pravijo, da tudi 
vreme ni prav obetavno. Najkasneje v petek , 7. 11. 2014, moramo agenciji sporočiti, ali bo za izlet sploh dovolj 
prijavljenih. 
  
c)             Atlantis – obnovitev pogodbe 
  
V naslednjem tednu pričnemo z razdeljevanjem novih letnih vstopnic za Atlantis. Naše člane bomo o tem takoj 
obvestili, saj veljavnost starih vstopnic poteče 20. 11. 2014. Nove vstopnice bodo veljale do 20. 11. 2015. 
  

  

Seja je bila končana ob 16.00, vodila jo je Z. Jernejc.                                    Zapisnik je pripravila Metka Štraus                   

                                                                                                                                Zapisnik je pregledal Jože Pungerčar 

Ljubljana, 14. 11. 2014 

Poslano:                 - članom IO SVIZ/IJS 
                - članom NO SVIZ/IJS 
                - predsedniku ZS IJS 
                - članom UO IJS (delegiranih z IJS) 
                - direktorju IJS 

 


